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Iktatószám:          /2024. 
 

Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2024. június 27. napján, 

a Polgármesteri Hivatal dísztermében 
 megtartott üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Tarján István képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
 
Kőszegi Évi jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezető 
Magony Ivett pénzügyi csoportvezető 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, 
hogy a képviselő-testület 6 fővel határozatképes, Furákné Pavelka Marianna igazoltan van távol. 
Ismerteti a napirendi pontokat és javaslatot tesz a napirendi pontok felcserélésére, továbbá Kalcsó 
Istvánné képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. 
 
Javaslatát a hitelesítő személyére a jelenlévő képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja. 
 
Előterjesztett napirendi pontok: 
 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
3) Beszámoló a Katasztrófavédelem tevékenységéről 
Előadó: Zanócz István alezredes, parancsnok 
 
4) Beszámoló a 2023. évi közbiztonsági helyzetről és tevékenységről 
Előadó: dr. Bede Sándor r. ezredes, kapitányságvezető 
 
5) Beszámoló a Békés Megyei Könyvtár 2023. évi könyvtárellátási munkájáról 
Előadó: Juhász Zoltán igazgató 
 
6) 2024. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
7) Óvodavezetői pályázat(ok) elbírálása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 



2 
 

 
8) Mobilitási Hét megszervezése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
9) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
Javasolt napirendi pontok: 
 
 

1) Beszámoló a Katasztrófavédelem tevékenységéről 
Előadó: Zanócz István alezredes, parancsnok 
 
2) Beszámoló a 2023. évi közbiztonsági helyzetről és tevékenységről 
Előadó: dr. Bede Sándor r. ezredes, kapitányságvezető 

 
3) Beszámoló a Békés Megyei Könyvtár 2023. évi könyvtárellátási munkájáról 
Előadó: Juhász Zoltán igazgató 
 
4) Óvodavezetői pályázat(ok) elbírálása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
5) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
6) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
7) 2024. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
8) Mobilitási Hét megszervezése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
9) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kéri, hogy az ülés módosított napirendjének 
elfogadásáról döntsön a képviselő-testület.  
 
A napirendi pontokat a képviselők-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
1) Beszámoló a Katasztrófavédelem tevékenységéről 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester nagy szeretettel és tisztelettel köszönti Zanócz 
István alezredes parancsnokot, majd megkérdezi, hogy van-e a megküldött anyaghoz szóbeli 
kiegészítése.  
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Zanócz István alezredes parancsnok elmondja, hogy Kétegyháza tekintetében különösebb gond 
nem volt, a Kétegyházi Táncsics Mihály Művelődési Ház tűzriasztó rendszere miatt azonban hat 
alkalommal kellett kivonulniuk a településre, szerencsére ok nélkül, de ennek kapcsán felteszi a 
kérdést a rendszer karbantartásának gyakoriságára vonatkozóan.  
Az előterjesztett beszámoló szóbeli kiegészítését követően pedig megköszöni a település 
együttműködő munkáját a polgármesternek, a képviselő tagoknak és minden lakosnak. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a beszámolót örömmel olvasta, hiszen látja, hogy 
magas színvonalon végzik a munkájukat és így egy sikeres közösséget alkotnak. A beszámolót 
részletesnek tartja, hiszen minden területen pontosan kifejti az elvégzett feladatokat.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Művelődési Háznál a téves 
riasztás sokaságát a rendszer elévülése eredményezi.  
 
Abrudán Andrea alpolgármester szót kér és választ ad Zanócz István alezredes parancsnok 
Úrnak a karbantartással kapcsolatosan feltett kérdésére, miszerint a félévente egyszer, illetve 
szükség esetén megtörténik a karbantartás, de csatlakozva Polgármester Asszonyhoz elmondja, 
hogy régi a rendszer. Továbbá, hogy korábban kért árajánlatot a korszerűsítésre, melynek összege 
kb. 4 millió forint.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a riasztó 
rendszer korszerűsítését szem előtt tartja, és megoldást fog keresni rá. 
Megköszöni a katasztrófavédelemi munkatársak egész éves munkáját, további sikeres munkát és jó 
egészséget kíván. 
Kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek észrevétele a beszámolóval kapcsolatban. 
 
Észrevétel nincs.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a Katasztrófavédelem 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadását. 
 
A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal elfogadta. 
 

54/2024. (VI.27.) számú határozat  
a katasztrófavédelmi tevékenységről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
beszámolóját elfogadja és felkéri a jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezetőt, hogy a 
beszámoló honlapon való közzétételéről intézkedjen. 
 
A képviselő-testület kifejezi köszönetét a Békés Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
vezetői, munkatársai felé az elért eredményekért és további sikeres munkát kíván. 
 
Felelős: Kőszegi Évi jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezető 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
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2) Beszámoló a 2023 évi közbiztonsági helyzetről és tevékenységről 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester nagy szeretettel és tisztelettel köszönti dr. Bede 
Sándor r. ezredest, kapitányságvezetőt és Kis Antal parancsnokot, átadja a szót a beszámoló 
előadásához. 
 
dr. Bede Sándor r. ezredes ismerteti a korábbi és a jelenlegi helyzetet statisztikai adatokkal 
alátámasztva. Külön köszönetet mond a polgármesternek, a képviselő-testületnek és a 
polgárőröknek a támogató munkáért. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy köszöni a beszámolót, mely alapján úgy véli a 
változások pozitív irányban haladnak. A beszámolót elemezte és megfelelőnek találja. 
Kérdést intézet dr. Bede Sándor felé, a gépjárművek eltulajdonítása ügyében, hogy honnan 
tulajdonították el a gépjárműveket, továbbá az emberkereskedelemmel és a migrációval 
kapcsolatban, hogy mi a tapasztalat a határok mentén jelenleg. 
 
dr. Bede Sándor r. ezredes átveszi a szót a kérdések megválaszolására. A gépjárművek 
eltulajdonítása során, a gépjárművet több esetben úgy tulajdonítják el, hogy a tulajdonos benne 
hagyja a kulcsot. A legtöbb esetben nem a gépjármű ellopása a cél, csak a használata, hogy egy 
másik helyre menjenek vele. 
Az emberkereskedelem megyei hatáskörű bűncselekmény, mely szervezetten működik, 
Kétegyházát általában ez nem szokta érinteni. 
A migráció ügyével a gyulai határrendészeti kirendeltség foglalkozik, de az információk alapján 
csökkent a román szakaszon a migráció. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tisztelettel köszöni az egész éves munkát.  
Előadja, hogy Kétegyháza településén érezhető a rendőrőrs megléte. A lakosság szubjektív 
biztonságérzete stabil a korábbi évekhez képest, és jelentősen javult a biztonság. Kevesebb 
eseményt és további jó munkát kíván. 
Kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek észrevétele a beszámolóval kapcsolatban. 
 
Észrevétel nincs.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a 2023. évi közbiztonsági 
helyzetről és tevékenységről szóló beszámoló elfogadását. 
 
A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan 6 igen szavazattal elfogadta. 
 

55/2024. (VI.27.) számú határozat  
a 2023. évi közbiztonsági helyzetről és tevékenységről  

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Gyulai Rendőrkapitányság beszámolóját elfogadja 
és felkéri a jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezetőt, hogy a beszámoló honlapon való 
közzétételéről intézkedjen. 
 
A képviselő-testület kifejezi köszönetét a Gyulai Rendőrkapitányság vezetői, munkatársai felé az 
elért eredményekért és további sikeres munkát kíván. 
 
Felelős: Kőszegi Évi jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezető 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
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3) Beszámoló a Békés Megyei Könyvtár 2023. évi könyvtárellátási munkájáról 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tisztelettel és szeretettel köszönti Lengyelné Purece 
Máriát. Felkéri a könyvtár jelenlegi helyzetének bemutatására. 
 
Lengyelné Purece Mária kiegészíti a beszámolót azzal, hogy a Békés Megyei Könyvtár 
beszámolója alapján csak 5 program van feltüntetve, de emellett számos (fedezetet nem igénylő) 
program és előadás megrendezésére is sor került, melyet papír alapú kimutatással is alátámaszt. 
Továbbá elmondja, hogy a településen problémaként merült fel a papírbolt bezárása, melynek okán 
Őt keresik meg fénymásolás ügyében. Elmondja, hogy Ő ezt nem tudja felvállalni a megfelelő 
technika hiányában és kéri, hogy keressen a Képviselő-testület erre megoldást. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő előadja, hogy a korábbi években már volt a könyvtárban ilyen 
szolgáltatás. Javasolja a feladat megoldását, akár a Művelődési ház keretein belül. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester előadja, hogy valószínű valaki át fogja venni a 
papírbolt működtetését addig az átmeneti időszakra az önkormányzat is vállalja, hogy a lakosságnak 
másol illetve javasolja, hogy a könyvtárban is legyen lehetőség fénymásolni. 
 
Abrudán Andrea alpolgármester csatlakozik a sok könyvtári programot megemlítő 
kiegészítéshez, miszerint ezeknek felduzzadása annak is köszönhető, hogy a tavalyi évben nem volt 
fűtés a Művelődési Házban ezért az események jelentős része átkerült a könyvtárba. Gondolva itt 
az egyesületek összejöveteleire, kóruspróbákra, falugazdász által tartott előadásokra. 
Mondandójában kiemeli Lengyelné Purece Mária munkáját, aki mindig körültekintően és 
megbízhatóan jár el, és folyamatosan figyeli a megszervezhető programokat, utána jár és biztosítja 
azokat a lakosok részére. Köszöni szépen a munkáját és további sok sikert kíván. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő javasolja, hogy a következő évben a Békés Megyei Könyvtár 
beszámolója mellé, készüljön a Művelődési Ház vezetője és a könyvtáros munkatársa által közösen 
elkészített tájékoztató az éves programokról és eseményekről. 
 
Szelezsán Zsolt képviselő a csomagpont kérdését is felveti a papírbolt bezárásával, mivel 
csomagküldő szolgáltatóként is működött a bolt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tájékoztatja a testületet, hogy korábban több 
csomagküldő szolgáltató megkeresésére is sor került, melyek nemleges választ adtak a település 
méretére tekintettel. A megkeresés ismételten meg fog történni a felmerült probléma megoldásának 
ügyében. Ő is megköszöni Lengyelné Purece Mária egész éves munkáját és hozzáállását, további 
sok sikert és eredményes munkát kíván. 
Kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek észrevétele a beszámolóval kapcsolatban. 
 
Észrevétel nincs.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a Békés Megyei Könyvtár 2023. 
évi könyvtárellátási munkájáról szóló beszámoló elfogadását. 
 
A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal elfogadja. 
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56/2024. (VI.27.) számú határozat 

a Békés Megyei Könyvtár 2023. évi könyvtárellátási munkájáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Békés Megyei Könyvtár könyvtárellátási szolgáltató 
rendszerben végzett 2023. évi munkájáról szóló beszámolóját elfogadja és felkéri a jegyző 
helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezetőt, hogy a beszámoló honlapon való közzétételéről 
intézkedjen. 
 
A képviselő-testület kifejezi köszönetét a Békés Megyei Könyvtár vezetői, munkatársai felé az 
elért eredményekért és további sikeres munkát kíván. 
 
Felelős: Kőszegi Évi jegyző helyettesítését ellátó igazgatási csoportvezető 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
 
4) Óvodavezetői pályázat(ok) elbírálása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tisztelettel köszönti az időközben megjelent 
pályázót, Dékány Nikolettet a képviselő-testületi ülésen. 
Elmondja, hogy a pályázat a szenzitív adattartalom miatt nem lett kiküldve a képviselők részére. 
A pályázatot az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság másfél órán keresztül tárgyalta a 
pályázatban kiírt szempontok alapján. 
Ismerteti, hogy a bizottság jelezte, hogy a pályázat szakmailag és formailag sem felel meg az 
előírtaknak. Többek között a szakmai tapasztalat leigazolása sem megfelelő. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester átadja a szót a pályázó, Dékány Nikolett részére. 
 
Dékány Nikolett pályázó előadja, hogy a szakmai éve összesen 6 év, az igazolást a jelenlegi 
munkahelyén (Lencsési Óvoda) állították ki.  
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő előadja, hogy az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottság tárgyalta a pályázatot és nem javasolja annak elfogadását formai és szakmai hiányosságok 
miatt. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő szót kér, melynek során a pályázó felé intézi gondolatait. Előadja, hogy 
a pályázó jelenlegi pályázata még nem erősített meg abban, hogy alkalmas a vezetői feladatok 
ellátására. További jó munkát kíván pedagógusként és sok sikert kíván a jövőben. 
 
Abrudán Andrea képviselő is szót kér, melyet a pályázó felé intéz. Elmondja, hogy Ő nem 
szakértői szemmel olvasta a pályázatot, és számára az tűnik szembe, hogy a pályázó 
óvodapedagógusként fogalmazta meg a gondolatait és nem vezető pedagógusként, amely speciális 
szülőkkel, fenntartóval, kollégákkal való kapcsolat, nem csupán a gyerekekkel. Elmondja a tanácsát, 
miszerint szerezzen még tapasztalatot, helyettesként vagy munkaközösség vezetőként. Erősödjön 
még a feladathoz. Maga is kíván miden további jót. 
 
Szelezsán Zsolt képviselő elmondja, hogy Ő csak a szakmai, illetve az Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottság vélemény alapján tud dönteni, mely alapján nem javasolja a pályázat 
elfogadását. 
 
Tarján István képviselő elmondja, hogy Ő támogatja a pályázat elfogadását, mivel a pályázó fiatal 
és el kell indulnia ezen a pályán.  
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Kalcsó Istvánné képviselő a pályázót arra ösztönzi, hogy amennyiben lesz óvodapedagógus 
álláshely meghirdetve a Kétegyházi Napsugár Óvodában, akkor jelentkezzen helyiként. 
 
Dékány Nikolett pályázó határozottan kijelenti, hogy nem szeretne pedagógusként az óvodában 
dolgozni. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek 
észrevétele még a pályázattal kapcsolatban, vagy kérdése a pályázóhoz. 
 
Tarján István képviselő szót kér és kérdést tesz fel a pályázó felé, miszerint a pályázata sikeres 
elbírálása esetén a gyermekei átjönnének-e a kétegyházi intézménybe? 
 
Dékány Nikolett pályázó a gyerekek megszokott környezetére hivatkozva, azt a kijelentést teszi, 
hogy nem, mivel nem „bábuk” a gyermekei, hogy rángassa őket. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ismételten kérdést intéz a testület felé, hogy van e 
valakinek észrevétele a pályázattal kapcsolatban. 
 
Észrevétel nincs. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a pályázat elfogadását. 
A képviselő-testület 1 igen és 5 nem szavazati aránnyal nem támogatja a pályázatot. 
 

57/2024. (VI.27.) számú határozat 
óvodavezetői álláshely betöltéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az álláshelyre benyújtott pályázatot 
nem fogadja el. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázót az eljárás eredményéről tájékoztassa. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 1-5-0 

 
Dékány Nikolett elhagyja az üléstermet. 
 
5) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ismerteti a képviselő-testülettel a két ülés közötti 
eseményeket. A településünkön zavartalanul lebonyolódott, az önkormányzati és EP választás, 
melyet köszönök mindenkinek, aki részt vett benne, külön köszönöm Kőszegi Évi igazgatási 
csoportvezetőnek, aki helyt állt a választási időszakban. 
Pályáztunk nyári diákmunkára július és augusztus hónapokra jelentkeztek 16 év feletti diákok, 
igyekszünk nekik hasznos munkát adni. Lesz szeptemberben közfoglalkoztatási kiállítás a 
jelentkezést megtettük. Alföld Slow ülésen Tarján István meghatalmazott volt jelen. 
Majd kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek észrevétele, kérdése a két ülés közötti 
eseményekkel kapcsolatban. 
 
Észrevétel, kérdés nincs. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a két ülés közötti eseményekről 
szóló beszámoló elfogadását. 
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A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan, 6 igen szavazattal elfogadja. 
 

58/2024. (VI.27.) számú határozat 
a két ülés közötti eseményekről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
 
 
6) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester az írásos előterjesztés alapján tájékoztatja a 
képviselő-testületet a lejárt határidejű határozatokról, majd kérdést intéz a testület felé, hogy van e 
valakinek észrevétele a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolóval kapcsolatban. 
 
Észrevétel nincs. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a lejárt határidejű határozatokról 
szóló beszámoló elfogadását. 
 
A beszámolót a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja. 
 

59/2024. (VI.27.) számú határozat 
lejárt határidejű határozatokról 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
 
7) 2024. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ismerteti a 2024. évi költségvetés kiadási és bevételi 
főösszegét és ezzel egyidejűleg azokat a költségvetési helyeket, melyeknél átvezetés történt. A 
képviselők ezáltal láthatják az átvezetéseket részletesen.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a rendelettervezetet áttekintette, a módosításokkal 
kapcsolatos kérdéseit a pénzügyi csoportvezető megválaszolta, a pénzügyi helyek átcsoportosítását 
indokolta.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kérdést intéz a testület felé, hogy van e valakinek 
észrevétele a költségvetésről szóló rendelet módosításával kapcsolatban. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság az előterjesztést 
tárgyalta, azt a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 



9 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a rendelet-
tervezetet, amelyet a jelenlévő képviselők 6 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
rendeletet alkotják. 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 

5/2024. (VI.27.) számú önkormányzati rendelete 
a 2024. évi költségvetésről szóló 1/2024. (II.13.) rendelet  

módosításáról 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
8) Mobilitási Hét megszervezése  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tájékoztatja a képviselő-testület tagjait, hogy még 
nem jelent meg a pályázat, de szeretné, ha döntenénk róla, hogy a pályázat kiírását követően azonnal 
pályázni lehessen. Az idei évben szeptember 22-re, vasárnapra esik a program. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő elmondja, hogy évről évre sikeresen valósul meg a 
rendezvény, a bizottság tárgyalta a napirendet és javasolja elfogadásra. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a javaslatot. 
 

60/2024. (VI.27.) számú határozat  
a Mobilitási Hét megszervezéséről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete dönt az Európai Mobilitási Hét 
rendezvénysorozathoz való csatlakozásról, a pályázat benyújtásáról. 
 

Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 

 
9) Bejelentések, egyebek 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy kiírásra került a Magyar Falu 
Program keretén belül az MFP-UHJ/2024 kódszámú, „Út, híd, járda, kerékpárforgalmi létesítmény 
építése/felújítása” című pályázat. A megjelent felhíváson belül az MFP-UHJ/2024 kódszámú 
kategóriában lehetőség van a település egy részén a közterületi járda felújítására közel 163 méter 
hosszan. A fejlesztés érinti a Rózsa utca és a Béke utca egy szakaszát.  

A pályázat benyújtási határideje 2024. július 12. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a MFP pályázat benyújtásának 
elfogadását. 
 

61/2024. (VI.27.) számú határozat 
Pályázat benyújtásáról, járdafelújítás céljából 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete pályázatot nyújt be a Magyar Falu Program keretében 
az MFP-UHJ/2024 kódszámú, „Út, híd, járda, kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” 
címmel kiírt pályázati felhíváson belül az MFP-UHJ/2024 kódszámú kategóriában 4 484 651 Ft 
összegben a Rózsa utca és a Béke utca egy szakaszán a közterületi járda felújítására 163 méter 
hosszan.  
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
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Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy megkeresés érkezett, a Körösi 
Vízgazdálkodási Társulattól kizárólagos önkéntes tagi befizetésre a 2024. évre. Javasolja, hogy a 
településen lévő két tó nádvágási munkálatai okán 1 000 000 forinttal járuljanak hozzá. Fedezet a 
környezetvédelmi alapból. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy ez mindenképp támogatandó, jó lenne, ha mindhárom 
tó rendbetétele megtörténne. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy be van adva a RO-HU pályázat 
melynek eredményét meg kellene várni, ha nyer, akkor lesz a 3. tó rendbetételére pályázati fedezet. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a szóban előterjesztett anyagot. 
 

62/2024. (VI.27.) számú határozat 
önkéntes tagi befizetésről 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete 1 000 000 Ft összegű önkéntes tagi hozzájárulást fizet 
a Körösi Vízgazdálkodási Társulatnak a Szent Imre utcai és Dózsa utcai tavak nádvágására, a 
környezetvédelmi alap terhére. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Kétegyházi Napsugár Óvoda 
sikertelen igazgatói pályázata miatt javasolja Rubás Jánosnét 2024.08.16.-tól 2025. 08.15-ig bízza 
meg a Képviselő-testület az igazgatói feladatok ellátására. 
Szavazásra teszi fel a Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatói feladatainak ellátására a javaslatot. 
 

 
63/2024. (VI.27.) számú határozat 

a Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatói feladat ellátásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete Rubás Jánosnét 2024.08.16.-tól 2025. 08.15-ig 
megbízza a Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatói feladatainak az ellátására. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 5-1-0 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy megkeresés érkezett, hogy 
nevezzük meg a Vármegyei Polgárőr Napra egy elismerésben részesítendő polgárőrt. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő javasolja, hogy a helyi Petőfi Polgárőr Egyesület elnöke tegyen 
javaslatot egy főre, mely javaslatot fogadjunk el és továbbítsunk. Az elismerésben részesülő, egy 
elismerő oklevelet valamint 10 000 Ft értékű vásárlási utalványt kapjon. 
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Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szavazásra teszi fel a szóban előterjesztett anyagot. 

 
64/2024. (VI.27.) számú határozat 

Polgárőr elismerés 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a helyi Petőfi Polgárőr Egyesület elnöke által javasolt 
elismerésben részesülő személynek egy elismerő oklevelet valamint 10 000 Ft értékű vásárlási 
utalványt adományoz a Vármegyei Polgárőr Napon. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: 6-0-0 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a református temető rendezetlen a szemétszállítás nem 
megoldott, kéri, hogy járjuk körbe, hogyan tudunk segíteni az egyháznak. 
Valamint a településen több elhanyagolt, gazos ingatlan található, tegyük meg a szükséges 
intézkedést. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy kéri a kollegákat nézzék meg és 
szólítsák fel az érintett ingatlan tulajdonosokat. 
 
Tarján István képviselő elmondja az árpa aratás megtörtént jó közepes termésátlaggal, a baj az, 
hogy kevés a tonnánkénti ára. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs, 
megköszöni a munkát és az ülést bezárja. 
 
 
 
   Dr. Rákócziné Tripon Emese                dr. Bálint Anna 
         polgármester          jegyző helyett 
 

 Kőszegi Évi 
                      jegyzőt helyettesítő igazgatási csoportvezető 
 
 

               Kalcsó Istvánné 
         képviselő, jkv. hitelesítő 


